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Abstract (en)
The vacuum cleaner (10) has a suction device fan (12) designed as an axial fan, and a filter (28) i.e. fine particle filter, arranged in a dust area (26),
where direction of air flow (22) produced by the fan is reversible by the filter during rotation direction reversal of the fan. A control electronic system
(36) is provided for automatically reversing the direction of the air flow through the filter during a suction process. The device fan is driven by a motor
(14) i.e. brushless permanent magnet motor, where the electronic system is provided with a microprocessor. An independent claim is also included
for a method for operating a vacuum cleaner.

Abstract (de)
Es wird ein Staubsauger (10) mit einem als Axialgebläse ausgeführten Saugergebläse (12) und einem Staubraum (26), in dem ein Filter (28)
angeordnet ist, wobei mittels einer Drehrichtungsumkehr des Saugergebläses (12) eine Richtung einer durch das Saugergebläse (12) bewirkten
Luftströmung (22) durch den Filter (28) umkehrbar ist, angegeben, der eine Ansteuerelektronik (36) zum automatischen Umkehren der Richtung
der Luftströmung (22) durch den Filter (28) im Anschluss an einen Saugvorgang (20) umfasst. Außerdem wird ein Verfahren zum Betrieb des
Staubsaugers (10) angegeben.
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